
ИЗВЕШТАЈ О РАДУ АЛПИНИСТИЧКЕ СЕКЦИЈЕ ПД АВАЛА ЗА ПЕРИОД 
 април 2024. – јануар 2025. 

 

 

Поштовани, 
 
 У периуоду април 2024. – јануар 2025.  Алпинистичка секција ПД Авала била је 
изузетно активна   
 
У том периоду успешно су изведени: 
-један летњи почетни алпинистички течај са 35 полазника, 
-један зимски почетни алпинистички течај са 14 полазника,  
-напредни летњи течај са 6 полазника. 
 
Узели смо учешће и на Бео хајкинг фесту, који се по први пут организаовао и био 
изузетно посећен. 
 
И 2024. годину секција је поново завршила као најактивнији алпинистички одсек-
секција у Србији, шесту годину за редом! 
Имали смо 872 успона, нешто мање него у претходној сезони 2023., али свеједно 
далеко најактивнија алпинистичка јединица у Србији. 
 
Такође, наша чланица Хелена Ламбић била је поново, такође шести пут за редом, 
најактивнији алпиниста у Србији, са извршених 72 успона. 
 
Имамо и четверо младих алпиниста који су стекли статус врхунског спортисте 
међународног разреда. 
 
Због негативних дешавања са Комисијом за алпинизам, тамо немамо свог 
представника. 
Зато своје представнике имају одсеци и секције са минималним бројем чланова и још 
минималнијом активношћу. 
 
У 2024. од априла месеца и у 2025. пењало се у Србији: Горњак, Сићевачка клисура, 
Стол код Бора; у Швајцарској, Италији, Босни, у Македонији, Грчкој, Црној Гори у 
неколико наврата. 
Обишли смо и највеће и најпознатије пењалиште у Хрватској, Пакленицу, и овог пута на 
8 дана. 
 
Иако имамо проблем са коришћењем нашег традиционалног вежбалишта В3 на 
Топчидеру, тренинзи су се одржавали непрекидно, током целог предметног периода, у 
интензитету од 3 до 5 дана тренинга недељно. На жалост, термине за тренинге на 
вештачкој стени на Кошутњаку морали смо да плаћамо и да делимо са другим 
клубовима, тако да је сам квалитет тренинга нешто нижи у односу на ранији период. 
 
Извештај поднео:                                                                                     У Београду,14.01.2025. 
Жарковић Слободан 


